

Datum: 2018-06-14
Tid & Plats: 18:30-21:00
Närvarande: Ordf. Catharina Rosénus Käll
 Sekr. Jeanette Coltén Ferm
 Kassör Elisabeth Pettersson
 Övriga deltagare Maria Rothzén
 Viktoria Svensson
 Ulrica Larsson
 Lena Lycksell
 Jessika Lindberg
Anmält Susanne Lindberg, Elisabeth Enghed
Ers. Suppleant:

Bordlagd Beslut

§44 Ordförande Catharina Rosénus Käll hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§45 Dagordningen: godkändes

§46 Till protokolljusterare att jämte ordf. justera protokollet: Vicki Svensson

§47 Föregående mötes protokoll: Förra mötet godkändes lades till handlingarna.
 Protokollet från Medlemsmötet läses upp vid nästa möte.

§48 Frågor:

1) Karina Ravn & Fartfyllda Tassar ville diskutera vårt samarbetsavtal.
 Hur gör vi med "arvode" till TBK om Karina har egna kurser och inte nyttjar vår anläggning?
Alla var överens om att då utgår inget arvode till TBK!
 Karina hade förslag på hur vi skulle kunna lägga upp kurserna på vår hemsida, vi får diskutera vidare hur vi gör för att inte skapa mer administration än nödvändigt.

x

2) Uppgifter från Kommunen att man är positiv till beskedet att utöka Kriminalvårdens ytor.
 Catharina har varit i kontakt med Kjell Jonsson för att få mer information och för att om möjligt få till ett möte med Kommunen.
 *Möte med TBHK som tagit kontakt och vill diskutera huruvida vi skulle kunna dra nytta av varandra om vi blir tvungna att flytta?

3) Ska vi köpa in ett nytt larmsystem? Jeanette har kollat på några alternativ utan månadsabonemang. Ligger på mellan 1000-2000kr.
 Frågan bifalles.

x

§49 Rapporter:

a) Kassör: Rapporterar om behållningar på kontot

b) Utbildning Vårens kurser avslutade. Instruktörmöte inplanerat till den 27 juni

c) Tävling Se Bilaga

d) Tjänstehund Inget att rapportera

e) Agility Maud undrar om kommittén kan få köpa in lite priser till Labbåsräiset?
 Styrelsen beviljar upp till 1000kr.
 Jagar fortfarande funktionärer till tävlingen!
 Jeanette kollar med Anita om hon kan tänka sej att ordna lunch till funktionärerna till dag 2 på tävlingen!
 Planer har figurerat att försöka få hålla SM 2019 alt 2020! (Julia)

f) Stugan Vi har ännu ingen ansvarig/ Elis hade med sej 2 lampor (kristallkrona + dansk designlampa) om vi skulle köpa någon av dem till reducerat pris.
 Alla var överens om att vi tar båda, en till stora salen och den andra till styrelserummet.

g) Köket Vi har ännu ingen ansvarig

h) Plan Ingen rapport

i) RUS Vi har ännu ingen ansvarig

- j) PR-info Se Bilaga
- k) Trivsel planerar någonting fram i höst.
- l) SHU -
- m) Utställning Ingen ny information ang. Matta.
Ska vi skaffa bord med fällbara ben som går att ställa undan om man skulle vilja ha mer plats inne?
- n) Draghund Inget att rapportera
- o) Nosework Inget att rapportera
- p) Rallylydnad Ingen rapport
- q) Övriga rapporter
- §50 Skrivelser:**
- a) Inkomna IN18021 Inbjudan Ordförandekonferens
IN18008 Inbjudan till utvecklingsdag ALI-instruktörer
- b) Utgående
- §51 Bordlagda frågor**
- 1) Jessica och Susanne har kollat olika alternativ på mattor för inomhusträning. Fortsätter undersökning
Jeanette kollar även med Jocke Ljungberg
Länk [Jula](#)
- 2) GDPR Hur arbetar vi med nya Persondatalagen?
Börja med att "gå hem" och rensa i våra egna papper. Informera alla instruktörer på vårens instruktörsmöte.
Finns en checklista som vi ska gå igenom.
Skicka ut info till alla kommittéansvariga
Försöka ta fram någon lathund till höstens verksamhetsstart.
- 3) Info ang. vägs skylt
Enl. Kommunen står dom för kostnaden att byta vägs skylten ute vid ringleden om den inte går att tvätta eller är dålig. Dom skulle titta på det. Man har varit ute och försökt att tvätta med resultatet att bokstäver försvunnit!!!
Chatarina återkommer om beslut tas
- 4) Gyllensvan kontaktad ang hyra av ridhus.
Dom var villiga att hyra ut för hundverksamhet. Kommer inom kort även starta upp caféverksamhet. Åka dit och kolla
- §52 Övriga frågor:**
- 1) Planera för träningshelg 14-16 sept.
- 2) Erbjudande på KUL-mötet att vi kan boka in Barbro Lund som instruktör i HLR med hjärtstartare.
Alla positiva men vi avvaktar till i jan-feb 2019.
- §53 Närmast förestående verksamhet: Instruktörsmöte**

Nästa möte 20180823

Ordförande förklarade mötet avslutat kl.21.10

Skr. Jeanette Coltén Ferm

From: ☐ Gumman1 Gmf <gumman1.gmf@gmail.com>
 To: ☐ Coltén Ferm Jeanette
 Cc:
 Subject: SV: rapport från kommittéerna

Hej 🐾 Höll på att glömma..

Vi i Tävlingskommiteen har semester just nu. ☐

Har beställt ett nytt pris till Årets Brukshund. Hämtar det i veckan.

Trevlig semester!

From: Ann-Mari [mailto:annmariklein@gmail.com]
Sent: den 17 juni 2018 12:13
To: Coltén Ferm Jeanette
Subject: Re: rapport från kommittéerna

Rapport från rallylydnaden

8 st som gick rallylydnaden. Kursen är nu slut.

Vi hade "tävlingsträning" som avslut, alltså en hel bana med 14 st skyltar.

Duktiga hundar och förare som lärt sig massor på kort tid.

Ann-Mari Klein
 Rallylydnad